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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline 

2019-53 Raadsdebatten 04-12-2019  

7. Maatwerk Dekker 

De voorzitter zegt toe dat het college 

terug zal komen met een reactie op 

het verzoek om opheldering te geven 

omtrent zienswijze 35. 

  

2019-52 Raadsdebatten 04-12-2019  

7. Maatwerk Dekker 

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 

mogelijkheden van mobiel puin 

breken op bedrijventerrein 

Oosterweilanden en Kroezenhoek 

West te onderzoeken en hierover met 

de firma Dekker in gesprek te gaan. 

  

2019-51 Raadsdebatten 04-12-2019  

7. Maatwerk Dekker 

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 

vraag van de PVV inzake de grenzen 

van het buitengebied bij het 

Zwolsekanaal schriftelijk te 

beantwoorden (dit in verband met een 

daar gevestigd grondverzetbedrijf). 

  

2019-50 Raadsdebatten 04-12-2019  

5. Beleidskader gemeentelijk 

vastgoed 

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 

vraag van de SGP, inzake welke 

aanpassingen ervoor gezorgd hebben 

dat het energielabel van het 

gemeentehuis gewijzigd is van D naar 

C, schriftelijk te beantwoorden. 

  

2019-49 Raadsdebatten 03-12-2019  

3. QuickScan Afvalbeleid 

Twenterand 

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 

toe dat vóór de Kadernota 2021 een 

voorstel aan de raad zal zijn 
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voorgelegd waarin kosten en effecten 

inzichtelijk gemaakt worden en 

waarbij ook gekeken wordt naar de 

opmerkingen uit de raad over o.a. het 

omruilen van containers van 120 naar 

240 liter en de plaatsing van 

ondergrondse glascontainers 

2019-48 Raadsdebatten 03-12-2019  

3. QuickScan Afvalbeleid 

Twenterand 

Portefeuillehouder Van Abbema laat 

weten dat ze verwacht dat er al een 

mogelijkheid bestaat om groot 

huishoudelijk afval op te laten halen 

en zegt toe dat ze dit laat uitzoeken 

en de raad daarover nader zal 

informeren. 

Stand van zaken december 2019: raad 

als volgt geïnformeerd: De gemeente 

haalt op verzoek grof huisvuil bij de 

inwoners thuis op. Hiervoor kan een 

afspraak bij de Milieustraat worden 

gemaakt via (0546) 840 860. De kosten 

voor het ophalen van grof huisvuil zijn: 

Voorrijdtarief: € 85,00 - Plus voor elke 

10 kg: € 2,20. Voor herbruikbare 

spullen worden de inwoners 

aangeraden om deze gratis op te laten 

halen door een kringloopwinkel.  

AFVOEREN. 

 

2019-47 Raadsdebatten 27-11-2019  

1. Voortgang onderzoek 

toekomstige uitvoering Wsw 

regio Almelo 

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 

toe te bekijken welke informatie er 

nog geleverd kan worden om de 

vergelijking met het huidige model 

beter in beeld te krijgen. 
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2019-46 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder van der Kolk zegt 

toe dat zij samen met wethouder 

Paters een 

raadsinformatiebijeenkomst laat 

organiseren die informatie verstrekt 

over de (regionale) aanpak van 

mensenhandel, loverboys 

problematiek en ondermijning en om 

voor het voetlicht te brengen wat er 

regionaal, maar ook in Twenterand 

speelt. 

Stand van zaken december 2019: de 

raadsinfo wordt gepland in overleg met 

presidium in 2020. 

31-01-2020 

2019-45 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 

dat hij binnen 1 week contact zal 

opnemen met Mijande, zodat zij de 

bewoners uitleg kunnen geven over 

de 70%-draagvlak-norm. 

Stand van zaken december 2019: Op 

24 november 2019 heeft 

portefeuillehouder Harmsen hierover 

contact gehad met de directeur-

bestuurder van Mijande. Zij heeft dit 

vervolgens op 26 november met de 

bewonerscommissie besproken. 

AFVOEREN 

30-11-2019 

2019-44 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Harmsen laat 

weten dat hij momenteel bekijkt hoe 

hij de raad het beste kan informeren 

over het onderwerp leerlingenvervoer. 

Hij zegt toe dat, zodra dit intern 

duidelijk is, de raad over dit 

onderwerp zal worden geïnformeerd. 

Stand van zaken december 2019: 

gedacht wordt om een toegankelijke 

visual (infographic/factsheet) te maken 

over dit thema. Dit is met de 

vakafdeling in voorbereiding. 

01-02-2020 
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2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 

het college zich gaat beraden over 

een eventuele verandering van beleid 

inzake bijv. de reserves voor ver-

vanging van kunstgrasvelden. 

Stand van zaken december 2019: Het 

aanpassen van het beleid inzake 

vervangingsinvesteringen wordt in 

2020 opgepakt. Dit wordt meegenomen 

bij de actualisatie van de financiële 

verordening. Deze wordt ter 

vaststelling voorgelegd van de raad. 

30-06-2020 

2019-42 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 

het college zich gaat verdiepen in de 

mogelijkheden en kosten van 

openbare toiletten en die bevindingen 

met de raad zal delen. 

Stand van zaken december 2019: is in 

onderzoek 

29-02-2020 

2019-41 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 

hij het verzoek om de wijzigingen in 

de Programmabegroting t.o.v. de 

Kadernota duidelijker uit te lichten, 

meeneemt. Als het gemakkelijk uit te 

voeren is, komt hij graag aan dit 

verzoek tegemoet. De portefeuille-

houder komt erop terug. 

Stand van zaken december 2019: het 

verzoek om de wijzigingen in de 

programmabegroting t.o.v. de 

kadernota duidelijker uit te lichten is 

onderdeel van de verbeteringen, 

waaraan wordt gewerkt na een eerste 

jaar van digitaliseren van de P&C cyclus 

met Pepperflow en de Begrotingsapp.  

AFVOEREN 

31-12-2019 

2019-40 Raadsvergadering 12-11-2019 

3. Programmabegroting 2020 

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 

hij een kopie van de brief “toezicht 

provincie op gemeentebegroting” die 

is verzonden aan de provincie 

Stand van zaken december 2019: een 

kopie van de brief “toezicht provincie 

op gemeentebegroting”, verzonden aan 

de provincie Overijssel, is op  

31-12-2019 
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Overijssel aan de raad zal doen 

toekomen 

29 november jl. doorgestuurd aan de 

raad.  AFVOEREN 

2019-39 Raadsdebatten 15-10-2019 1. 

Parkeerproblemen 

vrachtwagens Den Ham 

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 

dat hij de vrachtwagenchauffeurs in 

Den Ham goed informeert over de 

voortgang en de veranderingen in Den 

Ham m.b.t. de parkeergelegenheden 

en goed op de hoogte houdt. 

Stand van zaken december 2019: 

halverwege november jl. zijn de 

vrachtwagenchauffeurs per e-mail en 

met een persbericht geïnformeerd over 

het voornemen tot de aanleg c.q. 

doortrekking van een rabatstrook t.b.v. 

het parkeren van vrachtwagens.   

AFVOEREN 

31-12-2019 

2019-38 Raadsvergadering 24-09-2019 

11. Berap 2019 

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 

hij schriftelijk zal antwoorden op de 

vragen van de fractie SGP inzake het 

afwijken van het subsidieplafond. 

Stand van zaken oktober 2019: Het 

aantal aanvragen om subsidie in het 

jaar 2019 was hoger dan het 

beschikbare subsidieplafond. De 

beoordelingscommissie subsidies heeft 

voorgesteld om een aantal subsidies af 

te wijzen zodat er geen overschrijding 

zou ontstaan. Dit voorstel is niet 

overgenomen waardoor een afwijking 

op het subsidieplafond is ontstaan.  

Stand van zaken december 2019: De 

vragen zijn schriftelijk beantwoord op 3 

december jl. AFVOEREN 

31-12-2019 

2019-37 Raadsvergadering 24-09-2019 

10.b. Motie vreemd inzake 

'Derk Smoesplein' 

Portefeuillehouder Van der Kolk laat 

weten dat zij de intentie van de motie 

een goed initiatief vindt. Wel wil zij 

Stand van zaken oktober 2019: Is in 

onderzoek. 

30-04-2020 
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breder naar geschikte plekken in 

Vriezenveen en de overige kernen 

laten kijken en is het goed om te 

onderzoeken of er nog meer 

plaatselijke verzetshelden zijn die 

geëerd zouden moeten worden. De 

portefeuillehouder zegt toe hier 

zorgvuldig naar te kijken zodat in 

april/mei 2020 er ook daadwerkelijk 

een handeling kan verricht worden in 

relatie tot 75-jaar bevrijding. De raad 

zal hierin meegenomen worden. 

2019-36 Raadsdebatten 10-09-2019  

7. Uitvoeringsovereenkomst 

exploitatie het Punt 2019 en 

overeenkomst bestuurlijk 

achtergestelde geldlening 

tussen de gemeente 

Twenterand en het Punt 

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 

hij de raad zal informeren over de 

conclusies zodra de raad van toezicht 

het onderzoek over de horeca heeft 

afgerond. Mochten het onderzoek nog 

niet tot conclusies leiden dan zal hij 

de raad hierover ook informeren. 

Stand van zaken oktober 2019: Naar 

verwachting wordt dit eind 

oktober/begin november afgerond. 

Stand van zaken december 2019: Op 

12 november 2019 is de raadsbrief 

'Conclusies onderzoek 

uitbesteding/verpachting horeca 

Activiteitencentrum Het Punt' 

verzonden  AFVOEREN 

31-12-2019 

2019-34 Raadsdebatten 10-09-2019  

1. Stand van zaken sociaal 

domein zomer 2019 

Portefeuillehouder Paters zegt toe te 

zullen bekijken of er een staat 

gemaakt kan worden waarbij het 

percentage volume jeugdhulp van 

onze gemeente vergeleken wordt met 

Stand van zaken oktober 2019: Er 

wordt gewerkt aan het inzichtelijk 

maken van de jeugdvolumes. Stand van 

zaken december 2019: Het antwoord is 

bijna gereed en zal na 

31-12-2019 
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andere plattelandsgemeenten en de 

verschillen met onderliggende 

oorzaken aan bod komen. Deze staat 

kan alleen gemaakt worden als de 

informatie ook werkelijk duidelijkheid 

biedt. Kan dit niet, dan zal de 

portefeuillehouder de raad daarover 

eveneens berichten. 

collegebehandeling naar de Raad 

worden gezonden. 

2019-33 Raadsdebatten 10-09-2019  

1. Stand van zaken sociaal 

domein zomer 2019 

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 

hij bereid is om scholen te vragen hoe 

de combinatie met 

kinderdagverblijven is of dat scholen 

wellicht ook zelf programma’s of 

activiteiten ontwikkelen inzake 

voorschoolse educatie. 

Stand van zaken oktober 2019: De 

vraag is in behandeling en willen we 

meenemen in de stand van zaken 

notitie dit najaar.  Stand van zaken 

december 2019: Er is een aparte 

raadsbrief over deze vraag bij de stand 

van zaken najaar 2019 gevoegd met 

het antwoord.  AFVOEREN 

31-12-2019 

2019-30 Raadsvergadering 09-07-2019 

6. Kadernota 2020 (vervolg, 

start 2e termijn raad) 

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 

toe de raad middels een raadsbrief te 

informeren over de situatie m.b.t. de 

netcapaciteit. 

Stand van zaken september 2019: dit is 

opgepakt en de informatie volgt per 

raadsbrief. Stand van zaken december 

2019: de raadsbrief ‘Netwerkschaarste 

in Twenterand’ is aangeboden aan de 

raad.  AFVOEREN 

30-11-2019 

2019-25 Raadsvergadering 09-07-2019 

6. Kadernota 2020 (vervolg, 

start 2e termijn raad) 

Portefeuillehouder Paters zegt toe 

vóór de behandeling van de begroting 

met een evaluatie te komen inzake 

het aanvalsplan laaggeletterdheid. 

Stand van zaken september/oktober 

2019: de evaluatie is ambtelijk in 

voorbereiding. Stand van zaken 

december 2019: de tussenevaluatie is 

30-11-2019 
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op 5 november 2019 vastgesteld door 

het college en aangeboden aan de raad. 

AFVOEREN 

2019-24 Raadsvergadering 09-07-2019 

6. Kadernota 2020 (vervolg, 

start 2e termijn raad) 

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 

de laadpalen voor fietsen te 

bespreken met Gastvrij Twenterand. 

Stand van zaken september 2019: dit 

onderwerp wordt besproken met het 

bestuur van Gastvrij Twenterand. Stand 

van zaken oktober 2019: Het bestuur 

van Gastvrij Twenterand is op dit 

moment druk met het formaliseren van 

het bestuur en afstemming van taken 

met TTI. Dit onderwerp zal z.s.m. door 

het bestuur worden besproken. Stand 

van zaken december 2019: dit 

onderwerp zal worden voorgelegd aan 

het bestuur van Gastvrij Twenterand 

met het verzoek te agenderen voor een 

bestuursvergadering. 

31-01-2020 

2019-19 Raadsvergadering 09-07-2019 

5. Extra financiële bijdrage aan 

De Klaampe 

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 

hij indien nodig met structurele 

voorstellen komt voor De Klaampe en 

Het Punt, waarbij het jaar 2019 voor 

beiden als peiljaar wordt gebruikt. Als 

er geen structurele voorstellen nodig 

zijn, zal de raad hierover ook 

informatie per brief ontvangen. 

Stand van zaken oktober 2019: Deze 

voorstellen komen, zoals door 

wethouder Koster aangegeven, bij de 

Kadernota 2021. 

31-07-2020 
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2019-08 Raadsdebatten 22-01-2019  

3. Startnotitie Vitaal Sportpark 

Het Midden 

Portefeuillehouder Paters zegt toe 

z.s.m. te bekijken of renovatie van De 

Stamper mogelijk is en tevens z.s.m. 

met een raadsvoorstel te komen voor 

een nieuw te bouwen zwembad met 

bijbehorend financieel kader. 

Stand van zaken september 2019: Het 

onderzoek vordert, een aantal aspecten 

moeten nog verder worden uitgezocht. 

Stand van zaken oktober 2019: Het 

onderzoek zit in de afrondende fase.   

Stand van zaken december 2019: Het 

college heeft een besluit genomen over 

de resultaten van het onderzoek. De 

gemeenteraad is over dit besluit 

geinformeerd. 

31-12-2019 

2019-03 Raadsdebatten 22-01-2019  

7. Verzoek deelname P10 

(samenwerkingsverband grote 

plattelandsgemeenten) 

Portefeuillehouder Van der Kolk zegt 

toe dat er na een jaar een evaluatie 

plaatsvindt over de deelname aan P10. 

Stand van zaken januari 2019: na een 

jaar vindt een evaluatie plaats.  Stand 

van zaken maart 2019: de evaluatie zal 

plaatsvinden in het eerste kwartaal 

2020. 

31-03-2020 

2018-40 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Koster zegt toe een 

kwartaalrapportage te gaan leveren 

met externe inhuur. Daarbij geeft de 

portefeuillehouder aan dat de definitie 

van externe inhuur wel nader 

besproken moet worden. 

Stand van zaken september 2019: De 

raad wordt per raadsbrief geïnformeerd 

over de stand van zaken met 

betrekking tot de rapportage externe 

inhuur. De gevraagde 

kwartaalrapportages worden later 

verstrekt, maar dan gelijk met de 

informatie over twee kwartalen. Stand 

van zaken oktober 2019: De raad wordt 

binnen nu en een maand per raadsbrief 

geïnformeerd over de gevraagde 

30-11-2019 
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kwartaalrapportages. Stand van zaken 

december 2019: Op 5 november is de 

raad per raadsbrief geïnformeerd over 

de cijfers tot en met het derde kwartaal 

m.b.t. de salarispost en inhuur derden.  

AFVOEREN 

2018-35 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Paters zegt toe een 

terugkoppeling aan de raad te geven 

m.b.t. het actieplan toegankelijkheid, 

onderdeel inclusiviteit (betreft motie 

M44: Regenbooggemeente). 

Stand van zaken december 2018: Een 

overzicht zal bij de tweede halfjaar 

rapportage stand van zaken worden 

opgenomen. Stand van zaken oktober 

2019: In stand van zaken notitie sociaal 

domein wordt uitgebreid ingegaan op 

toegankelijkheid/inclusiviteit. Stand van 

zaken december 2019: In de stand van 

zaken notitie sociaal domein najaar 

2019 is de uitwerking op dit onderdeel 

uitgebreid opgenomen. AFVOEREN 

01-12-2019 

2018-24 Raadsdebatten 03-07-2018  

2. Verordening tot wijziging 

van de Algemene 

Subsidieverordening Gemeente 

Twenterand 2017 

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 

te kijken naar de mogelijkheden om 

als gemeente in te zetten op 

ondersteuning bij evenementen die 

plotsklaps ontstaan en zal de raad 

hierover informeren. 

Stand van zaken juni 2019: Het 

uitwerken van het evenementenbeleid 

is opgepakt en wordt verder 

uitgewerkt. Stand van zaken september 

2019: Begin september heeft een 

vervolg overleg plaatsgevonden. Een 

aantal onderwerpen moeten nog verder 

worden uitgewerkt. Stand van zaken 

oktober 2019: Een aantal onderwerpen 

31-01-2020 
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moeten nog verder worden uitgewerkt. 

Deze toezegging wordt hierin 

meegenomen.  Stand van zaken 

december 2019: Eind november zijn de 

organisatoren van evenementen bij 

gepraat over het evenementenkompas. 

Ook is over een aantal specifieke 

onderwerpen input opgehaald bij de 

organisatoren. De volgende stap is om 

het evenementenkompas af te ronden 

en het college en de gemeenteraad een 

besluit te laten nemen. 

 


